
Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

V.U.: GRETA VERMEULEN, TONGERSVELDSTRAAT 18, 3700 TONGEREN

 tongeren@n-va.be I  www.n-va.be/tongeren I december 2019 I nr. 3

TONGEREN

Fijne kerst en 
prettig eindejaar

Beste Tongenaar

Het einde van 2019 is stilaan in 
zicht. Tijd om even terug te blikken. 
Voor N-VA Tongeren was het een 
druk jaar met onder meer een 
verkiezingscampagne, de aanduiding 
van een nieuw afdelingsbestuur 
en een geslaagde eerste editie van 
onze quiz. Ik wil dan ook graag 
iedereen bedanken die de afgelopen 
maanden zijn of haar steentje 
heeft bijgedragen. 

Ook onze gemeenteraadsleden 
hebben dit jaar opnieuw het beste 
van zichzelf gegeven. Zij kijken 
niet alleen met een kritische blik 
naar de plannen en beslissingen 
van de meerderheid, maar lanceren 
zelf ook positieve ideeën voor onze 
stad. Ik denk bijvoorbeeld aan de 
erkenning van de European Disability 
Card, die het voor personen met 
een handicap gemakkelijker maakt 
om toegang te krijgen tot cultuur- 
en sportevenementen.

Het mag duidelijk zijn: de N-VA  
verliest Tongeren niet uit het oog. 
Ook niet vanuit Vlaanderen.  
Daarover kan u op de volgende 
pagina’s meer lezen. 

Jolien Raskin
Afdelingsvoorzitter

N-VA Tongeren wenst u fijne feestdagen

  Het nieuwe bestuur van N-VA Tongeren wenst u en uw naasten een zalig kerstfeest en een voor-
spoedig nieuwjaar met een goede gezondheid, veel vriendschap, liefde en samenhorigheid! Meer 
informatie over ons bestuur? Surf naar www.n-va.be/tongeren en klik door naar ‘wie is wie?’. 

Theo Francken komt 
naar Tongeren 

5 februari 2020  
20 uur

Gallo-Romeins Museum

Voormalig staatssecretaris voor Asiel en Migratie Theo Francken komt 
uitleg geven over de actuele politieke toestand en de problemen van 
deze tijd: migratie, staatsschuld, klimaat, de toekomst van België.
De toegang is gratis, Iedereen is welkom en kan vragen stellen aan 
Kamerlid Theo Francken.

Na de voordracht nodigt N-VA Tongeren u uit om samen met Theo het 
glas te heffen op het nieuwe jaar in Bistro Bacchus (het voormalige 
Museumcafé).
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IJspiste T-Forum

Stadsbestuur zet lokale handelaars opnieuw in de kou
In het verleden nam het stadsbestuur tal van beslissingen die de lokale handelaars in het centrum 
steeds meer onder druk zetten. De leegstand in het handelscentrum maakt dat pijnlijk duidelijk. 
Maar het stadsbestuur blijft volharden in de boosheid. “Met de toelating voor een ijspiste in de 
voormalige AVA-winkel staan de lokale handelaars in het centrum wederom in de kou”, zegt 
fractievoorzitter Patrick Leenders

Komst T-Forum zorgde voor leegloop handelscentrum
In 2011 zette het stadsbestuur het licht op groen voor de bouw van het T-Forum aan de Luikersteenweg. N-VA Tongeren  
voorspelde destijds een mobiliteitsknoop en de leegloop van het handelscentrum. Helaas kwamen beide voorspellingen uit. 
De komst van het T-Forum betekende bovendien de doodsteek voor het gloednieuwe winkelcentrum Julianus. 

Opnieuw staan lokale handelaars in centrum in de kou
“De leegstand in Tongeren wordt een steeds groter probleem. In plaats van kernversterkende 
maatregelen te nemen, gaf het schepencollege onlangs toestemming aan Retail Estates – de 
eigenaar van T-Forum – voor de installatie en uitbating van een ijspiste in de voormalige 
AVA-winkel. Er komen ook drank- en eetgelegenheden. Een maatregel die regelrecht de 
belangen van de Tongerse handelaars en horeca in het centrum schaadt en tegelijk een stuk 
kerstgezelligheid doet verhuizen naar een commerciële kapitaalgroep ver buiten het 
centrum”, zegt fractievoorzitter Patrick Leenders. “Het stadsbestuur blijft volharden 
in de boosheid. Het wil geen lessen trekken uit zijn fouten in het verleden. De verdere 
leegloop van het centrum is blijkbaar geen zorg voor het stadsbestuur.” 

Patrick Leenders
Fractievoorzitter

11 409 439 euro extra investeringsbudget voor  
Tongeren dankzij Vlaams regeerakkoord
De Vlaamse gemeentebesturen krijgen de komende jaren in totaal 1,33 miljard euro extra om te investeren 
in hun gemeente. Voor Tongeren betekent dat concreet 11 409 439 euro. Dat is het gevolg van het nieuwe 
Vlaams regeerakkoord. De Vlaamse overheid neemt de helft van de zogenaamde ‘responsabiliserings- 
bijdrage’ voor de betaling van de ambtenarenpensioenen over en ze geeft de gemeenten extra budget voor 
hun open ruimte. 

Vlaamse Regering steunt steden en gemeenten
Naast deze bijkomende financiering blijft ook het gemeente-
fonds, de belangrijkste inkomstenbron voor onze steden en 
gemeenten, de komende jaren elk jaar met 3,5 procent groeien. 
De nieuwe Vlaamse regering wil de gemeenten meer financiële 
ademruimte geven, zodat ze de komende jaren kunnen blijven 
investeren. Financieel staan veel steden en gemeenten er niet 
goed voor. De Vlaamse Regering komt hen nu te hulp met  
1,33 miljard euro aan extra middelen.  “De middelen komen 
niet alleen de inwoners ten goede. Het geld is ook een troef voor 
onze economie en het aantal jobs in Vlaanderen”, verduidelijkt 
afdelingsvoorzitter Jolien Raskin.

Geld goed aanwenden
“Met het geld kunnen we volop investeren in onze stad.  
N-VA Tongeren wil dat de stad met de bijkomende Vlaamse 
financiering bij voorkeur investeert in verkeersveiligheid,  
meer fietspaden en de herwaardering van het handelscentrum”, 
geeft Jolien Raskin aan. “Met de toegekende middelen kunnen 
ook, naast besparing of rationalisering 
van de eigen gemeentelijke werking, de 
bestaande schulden afgebouwd worden.”

Jolien Raskin I Afdelingsvoorzitter

Meer informatie? 
Mail naar afdelingsvoorzitter Jolien Raskin via jolien.raskin@n-va.be.
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Minister Ben Weyts investeert 26 372 euro in  
energiebesparing voor Campus Sint-Jan
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert via het Agentschap voor Infrastructuur in het 
Onderwijs (AGION) 26 372 euro in Campus Sint-Jan Tongeren. Het geld gaat naar een project voor 
energiebesparing. “Dankzij de gerichte investering kan de school besparen op de CO2-uitstoot én op 
de energiefactuur”, zegt gemeenteraadslid Greta Vermeulen.

Goed voor milieu en portemonnee 
Schoolgebouwen hebben – zeker in de herfst en de winter – 
heel wat energie nodig om alle leslokalen te verwarmen en 
te verlichten. Dat zorgt voor heel wat CO2-uitstoot én voor  
serieuze energiefacturen. Het loont dus dubbel om te investeren 
in energiebesparende maatregelen op school. Het is goed voor 
het milieu én goed voor de portemonnee van de scholen. 

Investeren in isolatie 
Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts investeert via het 
Agentschap voor Infrastructuur in het Onderwijs (AGION) 
26 372 euro in Campus Sint-Jan Tongeren. Concreet gaat het 
om een investering in de vernieuwing van daken en vloeren, 
de overdekking van de speelplaatst en isolatie- en schilderwerken 

 
De school heeft het project zelf voorgesteld na een oproep 
van AGION. 

“Goed nieuws voor de leerlingen en 
leerkrachten van Campus Sint-Jan”, zegt 
Greta Vermeulen. “Hun school wordt 
groener en de energiefactuur daalt. 
Het betekent ecologische én financiële 
winst.”

Greta Vermeulen I Gemeenteraadslid

Meer informatie? Mail naar  
gemeenteraadslid Greta Vermeulen  
via greta.vermeulen@n-va.be.

2,7 miljoen euro voor de restauratie Onze-Lieve-Vrouwebasiliek 
Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele kent een premie van 2 709 798,50 euro toe voor de restauratie en 
ontsluiting van de toren en de restauratie van de aanpalende daken. “De site van de Onze-Lieve-Vrouwebasiliek is onlosmakelijk 
verbonden met de identiteit van alle Tongenaren”, legt minister Diependaele uit. “De basiliek kent een lange geschiedenis van 
religieuze bouwwerken. De toren is erkend als belfort en pronkt op de Werelderfgoedlijst van UNESCO. Dat wordt zeker een 
bijkomende toeristische troef voor de stad Tongeren.”

Restauratieproject loopt al jaren
Het grote restauratieproject van de 
Onze-Lieve-Vrouwebasiliek begon als 
protocoldossier uit de vorige regelgeving. 
Van 2007 tot en met 2015 kende de 
Vlaamse overheid al premies toe voor de 
restauratie van de Romaanse kloostergang 
en het kapittelgebouw. De opening van 
het Teseum met een van de grootste en 
rijkste religieuze kunstschatten uit de 
Lage Landen in 2016 was een mijlpaal. 
In 2018 volgde de opening van de 
archeologische site van het Teseum. Als 
sluitstuk van de restauratie zijn de volgende 

vijf jaar de daken en koorgevels aan de 
beurt. Een belangrijk onderdeel van 
deze eerste fase is de ontsluiting van de 
toren voor het publiek. 
 
Minister Diependaele: “Na de restau-
ratie stellen we de toren open voor het 
grote publiek. Op de top van de toren 
kunnen bezoekers genieten van een 
adembenemend uitzicht over de stad 
en de omgeving. Via audiogidsen, 
multimedia en infopanelen krijgen de 
bezoekers een idee van de geschiedenis 
van de basiliek, de toren en de stad.”
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


